
 

 

Protokół nr 26/2017 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 22 marca 2017 r. w godz. od 1530 do 1638  

w  sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

3/ Irena Bożena Schabieńska, 

4/ Tadeusz Czerwiecki, 

5/   Andrzej Łuczaj - wiceprzewodniczący Komisji, 

6/   Dorota A. Jabłońska,  

7/   Bożena M. Kamińska, 

8/   Stanisław Kulikowski. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/  Ewa Beata Sidorek- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk; 

2/  Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu; 

3/  Bożena Hrynkiewicz- Inspektor Wydziału Inwestycji UM; 

4/  Waldemar Brzeziński- Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjecie protokołu nr 25/2017 z dnia 15 lutego 2017r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Sprawozdanie z wykonania Budżetu Obywatelskiego za 2016 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych              i 

gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju szkolnego, na 

okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r.. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych      i 

specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych       i 

specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Suwałki, na okres od dnia 1 września 2017r. 

do dnia 31 sierpnia 2019r. 

5. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjecie protokołu nr 25/2017 z dnia 15 lutego 2017r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Przewodnicząca A. Ruszewska poinformowała, iż radny T. Czerwiecki w pkt.4 wniósł 

poprawkę. Zapis dotyczył grupy zawodowej, a nie jak błędnie zapisano dochodowej. Uwaga 

została  uwzględniona. Więcej uwag  nie stwierdzono.  



Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -    7 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Sprawozdanie z wykonania Budżetu Obywatelskiego za 2016 rok. 

Informacji udzieliła B. Hrynkiewicz- Inspektor w Wydziale Inwestycji UM. 

Pytań i uwag radnych nie stwierdzono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych              i 

gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju szkolnego, na 

okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r.. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Projekt uchwały omówiła E. Sidorek.  

Informacji uzupełniających udzieliła A. Jacewicz. 

A. Łuczaj zapytał kiedy będą obowiązywać nowe obwody. 

E. Sidorek odpowiedziała, że nowe obwody będą wdrożone w przyszłym roku szkolnym.  

I. Schabieńska zapytała jakie były uwagi Podlaskiego Kuratora Oświaty do poprzedniego 

projektu uchwały. 

E. Sidorek wymieniła zmiany jakich dokonano w projekcie uchwały po zaleceniach Kuratora.  

A. Chuchnowski zapytał czy wszystkie szkoły podstawowe mają swoich patronów. 

E. Sidorek odpowiedziała, że dwie szkoły nie mają patronów.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego ustroju 

szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r.. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych      

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych       



i specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Suwałki, na okres od dnia 1 września 

2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

E. Sidorek omówiła dokument. Wypowiedź uzupełniła A. Jacewicz. 

I. Schabieńska zapytała o uwagę zgłoszoną przez NSZZ Solidarność dotyczącej ZS nr 4                   i 

utworzenia w nim szkoły branżowej. 

E. Sidorek odpowiedziała, że w tym roku nie będą podejmowane decyzje o utworzeniu 

dodatkowych klas. Uczniów w tym roku nie przybyło, stąd nie warto doprowadzać do zmian w 

roku bieżącym. Decyzje dotyczące szkół ponadgimnazjalnych będą zapadać w roku 2019. Dodała, 

że UM pozyskał środki finansowe na m.in. prowadzenie doradztwa w szkołach gimnazjalnych. 

A. Ruszewska dodała, że w następnej Komisji będzie uczestniczyć Pani Agnieszka Zackiewicz- 

Doradca Zawodowy, która przedstawi informacje z działań podejmowanych w celu promocji szkół 

zawodowych wśród uczniów szkół gimnazjalnych.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Suwałki, na okres od 

dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Wolne wnioski. 

 

T. Czerwiecki zapytał o skalę strajku absencyjnego. 

A. Łuczaj zapytał o interpretację przepisu obligującego nauczycieli do uzyskania zgody Dyrektora 

szkoły macierzystej na zatrudnienie dodatkowe w innej placówce edukacyjnej. 

E. Sidorek odpowiedziała, że jest taki obowiązek jeśli umowa stanowi znamiona umowy            o 

pracę. UM nie zajął jeszcze w tej sprawie stanowiska.  

A. Ruszewska zapytała o stosunek Dyrektorów szkół dotyczący konieczności uzyskania przez 

nauczycieli zgody na dodatkowe zatrudnienie w innej Placówce. 

E. Sidorek Dyrektorzy publicznych szkół są przeciwni dodatkowej pracy swoich nauczycieli     w 

prywatnych szkołach. Za sprawą nauczycieli pracujących dodatkowo w szkołach niepublicznych 

widoczne jest odchodzenie uczniów do szkół prywatnych, co skutkuje redukcjami etatów w 

szkołach macierzystych. Sami nauczyciele sobie szkodzą. 

I. Schabieńska zapytała czy dla szkolnej administracji i obsługi, która zadeklarowała odejście na 

emeryturę, dodatek 500 zł jest jednorazowy. Czy będzie to kontynuowane w przyszłym roku? 

E. Sidorek odpowiedziała, że jest to dodatek comiesięczny, naliczany od stycznia tego roku do 

chwili odejścia na emeryturę. Co do planów na przyszły rok, takich jeszcze nie ma. Osobom tym, 



dodatek pozwoli otrzymać wyższą odprawę. Dla części z tych osób, dodatek był motywacją do 

podjęcia decyzji o przejściu na emeryturę.  

A. Ruszewska poinformowała o udziale radnych z innych Komisji w audycji „Z RATUSZA”. 

Dlatego członkowie Komisji nie wytypowali swojego przedstawiciela. 

Przewodnicząca zaprosiła również członków Komisji do udziału w seminarium pn. Autorytet 

nauczyciela. Świat wartości uczniów – kryzys czy nowa jakość? organizowanym przez SODN   w 

Suwałkach dnia 10 kwietnia 2017 r. w godz. 12.30 – 15.00. 

 

Na tym protokół zakończono.            

 

 

 

                                                              

    Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

                         

                       Anna Ruszewska 

 

 

 

 

Protokół sporządził:     

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


